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Ondersteuningsplanraad. 
Secretariaat:  Helena Kuipers-Rietbergstraat 18, 

   1827 LE  Alkmaar, 

   06-22342403 , 

   opr@ppo-nk.nl . 

 

Verslag van de vergadering van de OndersteuningsPlanRaad (OPR) van 

samenwerkingsverband (swv) PPO Noord-Kennemerland op 13 januari 2020 in 

het Regiogebouw te Alkmaar. 

Aanwezig:  

Sara Madder (ouder Ronduit);  

Joyce van der Poel (ouder SAKS); 

Carola Meijer (personeel Blosse); 

Monique Meiboom (personeel Allente);   

Karlien Stengs (personeel Tabijn); 

   

Aanwezig namens het Bevoegd Gezag (BG): Astrid Ottenheym.  

Afwezig met bericht:  Ilja Min (personeel, SAKS), Renate Bowra (ouder, SAKS) en 

Manon Leguijt (ouder Tabijn). 

     

Afwezig zonder bericht: 

Ondersteuner: Piet de Ruiter.  

Op de publieke tribune: 

Extern deskundige:  

Voorzitter: Winanda Maljaars. notulist: Piet de Ruiter. 
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1. Opening 

Winanda opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

 

2. Notulen van 18 november 2019 

Er zijn een aantal storende fouten uit de tekst van de notulen gehaald. Daarna zijn de 

notulen vastgesteld. 

N.a.v. de notulen wordt gevraagd of de gefuseerde besturen (Atrium en de Blauwe 

Loper) nu bij de kiesgroep grote schoolbesturen horen of dat ze bij de middelgrote 

besturen blijven behoren. Piet heeft daar nog geen antwoord op. 

 

3. De nieuwe structuur van het samenwerkingsverband (swv). 

Opmerkingen van de aanwezigen van de OPR: 

• De werkgebieden en netwerkgroepen worden steeds belangrijker. 

• De Raad van Toezicht (RvT) ziet toe op de samenwerking en de uitvoering van het 

OndersteuningsPlan (OP). 

• De agenda’s van de vergaderingen van de deelnemersraad zijn aan het 

veranderen. 

• De professionals zijn belangrijker dan de top, ons swv wil absoluut geen “Top-

down-organisatie” zijn. 

• Er komt een uitwisseling tussen de netwerkgroepen om iedereen binnen de 

organisatie op de hoogte te brengen van de werkzaamheden van elkaar. 

 

 

4. Moreel eigenaarschap 

Formeel is de OPR alleen actief om het OP vast te stellen en de voortgang van de 

uitvoering van OP te monitoren. Astrid ziet de OPR veel breder en deelt veel met de 

OPR. De OPR voelt zich daar prettig bij. 

Maar hoe geef je naar buiten toe handen en voeten aan de OPR? De invalshoek van de 

OPR is anders dan die van de RvT, de deelnemersraad, leerkrachten en ouders. 

Voor de OPR is contact met de achterban belangrijk. Contact met de GMR’en van de 

aangesloten besturen wordt geopperd. Wellicht in de vorm van de GMR’en uitnodigen bij 

vergaderingen van de OPR of een delegatie van de OPR gaat naar de GMR’en toe. 

Vragen van individuele ouders moeten we algemeen trekken en ze dan eventueel 

behandelen in de OPR. 

Elk lid van de OPR kan agendapunten aandragen voor de vergaderingen van de OPR. 

Wellicht kan de OPR een themabijeenkomst organiseren i.s.m. het PO-café. 

Moreel eigenaarschap komt regelmatig terug op de agenda van de OPR. 

Voor de behandeling van de vragen tijdens de eerste bijeenkomst met RvT en 

deelnemersraad was te weinig tijd. Het zou mooi zijn de bijeenkomst van 1 april as. 

langer te laten duren en tijdens die bijeenkomst ook een evaluatie van de eerste periode 

van werken met de nieuwe structuur in te passen. 
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5. Het jaarplan 2019-2020 

Op website https://www.ppo-nk.nl vind je onder de “beleidsdocumenten” en subkop 

“ondersteuningsplan” de jaarplannen. 

Het jaarplan is opgesteld na input van o.a. netwerkgroepen, consulenten en gemeentes. 

Uiteraard worden ook de evaluaties meegenomen. Een jaarplan moet binnen de 

doelstellingen van het OP vallen. 

De zogenaamde “cockpit” is kwetsbaar, doordat hij zo klein is (3 personen). Het swv is 

nu druk om maatregelen te nemen om de kwetsbaarheid te verminderen. 

De OPR vond het jaarplan helder en duidelijk. 

 

6. Hoogbegaafden 

Astrid laat een presentatie zien. Die presentatie maakt duidelijk wat na de toekenning 

van de subsidies gaat gebeuren voor hoogbegaafden binnen ons swv. 

De subsidie is voor 3 jaar toegekend. 

Het is de bedoeling dat elke school een eigen talentontwikkelaar krijgt. Eén 

talentontwikkelaar wordt overstijgend. De netwerkgroep werkt voor het gehele swv. 

Het is de bedoeling de hoogbegaafden op de eigen school te houden en daar te voorzien 

van werkzaamheden op hun niveau, niet om ze in aparte klassen met lotgenoten te 

plaatsen. 

Er wordt in kaart gebracht wat er nu al gebeurt, het wiel wordt niet opnieuw 

uitgevonden. 

Astrid stuurt de presentatie naar Piet. Die verspreidt hem onder de leden van de OPR. 

Het is op dit moment niet de bedoeling dat de leden van de OPR de presentatie breed 

gaan delen. 

 

7. Afscheid van oud-leden van de OPR op 17 maart as. 

Het afscheid van de oud-leden van de OPR en het jaarlijkse diner met de leden van de 

OPR vindt plaats op 17 maart. Waarschijnlijk in het IJkgebouw, Alcmariapad 2 te 

Alkmaar. Parkeren kan in de Schelphoekgarage of de Karpertongarage. Je mag 

natuurlijk ook op de fiets komen. Het IJkgebouw ligt in het Victoriepark vlak bij de 

Friese Brug. We beginnen om 17.30 uur. 

 

8. Rondvraag 

Geen. 

 

9. Sluiting 

Winanda sloot om 21.12 uur de vergadering. 

 

 

 

https://www.ppo-nk.nl/
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Besluitenlijst: 

• Berichten van verhindering moeten voortaan uitsluitend naar Piet. Via de mail: 

opr@ppo-nk.nl, of telefoon: 06-22342403. 

• Het jaarlijkse diner voor de leden van de OPR vindt plaats op 17 maart as. in het 

IJkgebouw, aanwezig 17.30 uur. Piet regelt de reservering. 

• Oud-leden van de OPR worden ook uitgenodigd op die 17e maart om afscheid van 

hen te kunnen nemen. Piet nodigt ze uit. 

• Winanda nodigt Ferd uit voor één van de volgende vergaderingen. 

 

Actielijst: 

• Piet stuurt het conceptverslag van deze vergadering en het verslag van 18 

november 2019 aan de leden van de OPR en Astrid.  

• De blijvende leden van de OPR proberen mensen warm te maken voor het 

lidmaatschap van de OPR. We hebben veel vacatures. 

• Er zijn dringend nieuwe leden van het db van de OPR nodig. 

• Astrid stuurt de presentatie over de hoogbegaafden naar Piet. 

• Piet nodigt oud-leden uit voor 17 maart en reserveert het IJkgebouw. 

• Piet legt contact met Anita om datums voor de db-vergaderingen te plannen 

• Piet vraagt Nienke naar de aantallen leerlingen van de schoolbesturen en bekijkt 

of de samenstelling van de kiesgroepen moet veranderen. 

• Piet maakt een opzet voor de kleine reglementswijziging die het gevolg is van de 

structuur van het swv. 

 

 

 

Volgende vergaderingen: 

• Maandag 23 maart 2020, 19.30 uur.  

• Woensdag 1 april 2020, 17 tot 19 uur. Samen met RvT en deelnemersraad. 

• Maandag 25 mei 2020, 19.30 uur. 

 

 

Agendavergaderingen (alleen voor db en Astrid) 
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